

From the Principal's Desk

September 2023

First and foremost, welcome back to our returning families. We are excited to be working with you again. To our new families, we are very happy to have you join our school community. I encourage you to drop by and chat and share any ideas and concerns that you may have. Our door is always open.

As we begin our third year of operation, I am reminded of the mission and vision here at Aspire. As a staff, we are committed to providing a holistic learning environment that promotes compassion, curiosity, and creativity. As such, we have prepared a variety of lessons and activities designed to nourish the minds, bodies, and spirits of our students while staying true to the culture here in Kuwait.

That said, schools cannot work in isolation. Studies show that in schools where parents and teachers work together, students are more successful in their studies. Instruction and practice go hand-in-hand and while we are responsible for the instruction of our students, we need your help in providing additional practice time at home. Teachers will update you all with the current studies through newsletters and posts. However, setting aside 10-20 minutes daily for reading practice is most important during these formative, primary years.

By working together and maintaining open lines of communication, we can make this year the best school experience for our children.

Warm Regards,

Ms. Charmaine







School Timings

A reminder that all students are expected to arrive by 7:30. The morning student gate will open at 7:00. Students who arrive before 7:00 must be dropped off at the Administration Gate and will be supervised by a nanny. At 7:00 they will be taken to their respective classroom teachers. Dismissal for PreK & KG1 will be 12:30 while KG2 - Grade 5 students will be dismissed at 1:30. Gates for dismissal will open at 12:30 for PreK and KG1 and 1:30 for all other grades.

Homework

During the first two weeks, we will be doing a fair bit of review and simple assessments to determine the level of our students. The work may seem a little easy because most students need a bit of a refresher after a long summer without much schoolwork. Our policy is to send homework for extra practice or any work that is not completed within the allocated class time. Do inform your child's teacher should (s)he appear to have difficulty so that we can address the issue in a timely manner. Work sent home MUST be completed by the student.

Healthy Snacks

Our school places a strong importance on healthy snacks. Please do not send chocolate, chips, or sugary drinks/snacks in your child's lunch. In primary classes, the food will be removed from the lunchbox and returned to the child at the end of the day. It is important to note that we have 2 snack breaks so be sure to pack enough food as last week, many of our students ate all their food in the first break.

Birthday Parties

Please inform your child's teacher ahead of time if you are planning to celebrate your child's birthday at school. They will provide you with an appropriate time to arrive. Where possible we would ask that you send cupcakes and keep the celebration very low key.





Uniforms

Please have your child in school uniform unless otherwise directed by the school/your child's teacher. A call home will be made for any student who arrives out of uniform and a uniform must then be sent to the school (or one can be purchased from the store).

Open House

We hope that you will join us on Tuesday, September 19th from 5:30 - 7:30 for our open house. You will have the opportunity to meet the teachers, check out the classrooms and receive information regarding the instructional practices, expectations, and communication practices. Please mark the date in your calendar.

Colour Days

While we have once again planned for colour days throughout the year, we are planning some new ideas which will be sent each month. Students are encouraged to dress in the targeted colour but may also opt to come in school uniform. Please note that only clothes in the targeted colour or school uniforms are the accepted apparel on these special days. Our first colour day is scheduled for Monday Sept. 18th and the targeted colour is blue.

Anti-Bullying Week

While to-date we have not had issues of bullying at our school, we have set aside the week of September 24th to explore and discuss this important topic. Students will engage in a variety of activities to share experiences, to clarify their understanding of what constitutes bullying and learn strategies to help them should they experience bullying whether in or outside of school. More information regarding the events of this week will be sent closer to the start date.



Upcoming Events:

Sept. 3 - First Day of School

Sept.18 - Blue Day

Sept. 19 - Parent Open House (more to follow)

Sept. 22 - Purple Day

Sept 24 - 27 Anti-Bullying Week



Celebrating Talent

Be sure to check out our Instagram page for our latest pics and videos!

من مكتب المدير

سبتمبر 2023

أو لاً وقبل كل شي، للعائلات من العام الماضي مرحباً بكم مرة أخرى. نحن متحمسون للعمل معكم مرة أخرى. للعائلات الجديدة، يسعدنا جداً انضمامكم لمدرستنا. أشجعكم على مشاركة أي أفكار أو مخاوف قد تكون لديكم. بابنا مفتوح دائماً.

بينما نبدأ عامنا الثالث للمدرسة، أتذكر الرؤية والهدف هنا في مدرسة الطموح.

كمعلمين، نحن ملتزمون بتوفير بيئة تعليمية شاملة تعزز التعاطف وحب الاستطلاع والإبداع. وعلى هذا النحو، قمنا بإعداد مجموعة متنوعة من الدروس والأنشطة المصممة لتغذية عقول وأجساد أرواح طلابنا مع الحفاظ على التزامهم بالثقافة هنا في الكويت.

ومع ذلك، لا يمكن للمدرسة أن تعمل بشكل منفرد. تشير الدراسات إلى أنه في المدارس التي يعمل فيها أولياء الأمور والمعلمون معاً، يكون الطلاب أكثر نجاحاً في دراستهم. يسير التعليم والتدريب جنباً إلى جنب، وبينما نحن مسؤولون عن تعليم طلابنا، فإننا نحتاج إلى مساعدتكم في توفير وقت تدريب إضافي في المنزل. سيقوم المعلمون بإطلاعكم جميعاً على الدروس الحالية من خلال النشرات والرسائل. مع ذلك، فإن تخصيص 10-20 دقيقة يومياً لممارسة القراءة هي الأهم خلال هذه السنوات التكوينية الابتدائية.

من خلال العمل معاً والحفاظ على التواصل فيما بيننا، يمكننا أن نجعل هذا العام أفضل تجربة مدرسية الأطفالنا.

مع التحية،

الأستاذة شارمين



مواعيد المدرسة

للتذكير، من المتوقع وصول جميع الطلاب بحلول الساعة 7:30. سيتم فتح بوابة الطلاب في الساعة 7:00. يجب على الطلاب الذين يصلون قبل الساعة 7:00 صباحاً النزول عند بوابة الإدارة، سيتم الإشراف عليهم من قبل العاملة. وفي تمام الساعة 7:00 سيتم نقلهم إلى معلمي الفصل الخاص بهم. سيكون موعد خروج طلاب مرحلتي الحضانة ورياض الأطفال المستوى الأول الساعة 12:30 بينما سيكون موعد خروج طلاب المراحل من رياض الأطفال المرحلة الثانية للصف الخامس الساعة 13:30. سيتم فتح بوابات الخروج الساعة 12:30 ظهراً لمرحلتي الحضانة ورياض الأطفال المستوى الأول وفي الساعة 1:30 ظهراً لجميع الصفوف الأخرى.

الواجبات المنزلية

خلال أول أسبوعين، سنقوم بإجراء قدر لا بأس به من المراجعات والتقييمات البسيطة لتحديد مستوى الطلاب. قد يبدو الموضوع سهلاً بعض الشي لأن معظم طلابنا يحتاجون إلى القليل من تجديد المعلومات بعد صيف طويل دون الكثير من الواجبات المدرسة. سياستنا هي إرسال الواجبات المنزلية للتدريب الإضافي أو أي عمل لم يكتمل خلال الوقت المخصص للفصل الدراسي. قم بإبلاغ معلم طفلك إذا بدا لك أنهيو اجه صعوبة حتى نتمكن من معالجة المشكلة في الوقت المناسب. يجب أن يكمل الطالب الواجبات التي يتم إرسالها إلى المنزل

الوحيات الخفيفة

تولى مدرستنا أهمية كبيرة للوجبات الخفيفة الصحية. يرجى عدم إرسال الشوكولا أو رقائق البطاطس، المشروبات / الوجبات الخفيفة السكرية في وجبات غداء طفلك. في الصفوف الابتدائية، سيتم إخراج الطعام من صندوق الغداء وإعادته إلى الطفل نهاية اليوم. من المهم ملاحظة أن لدينا فترتين للوجبات الخفيفة، لذا تأكد من تجهيز مايكفي من الطعام، حيث تناول العديد من طلابنا كل طعامهم في الاستراحة الأولى الأسبوع الماضي.

حفلات أعياد الميلاد

يرجى إبلاغ معلم طفلك مسبقاً إذا كنت تخطط للاحتفال بعيد ميلاد طفلك في المدرسة. سوف يوفرون لك الوقت المناسب للوصول. حيثما أمكن، نطلب منك إرسال الكعك وإبقاء الاحتفال بسيطاً جداً.

الزى الرسمى

يرجى الالتزام بالزي المدرسي مالم يتم ابلاغكم من قبل المدرسة / معلم الفصل بغير ذلك. سيتم الاتصال بكم في حال لم يلتزم طفلك بالزي الرسمي ، يجب إرسال الزي من المنزل في نفس الوقت (أو يمكن شراؤه من المخزن).

اللقاء التنويري

نأمل أن تنظم إلينا يوم الثلاثاء الموافق 19 سبتمبر من الساعة 5:30 مساءاً إلى الساعة 7:30 مساءاً في اللقاء التنويري. ستتاح لك الفرصة لمقابلة المعلمين والتحقق من الفصول الدراسية وتلقى المعلومات المتعلقة بالممارسات التعليمية ووسائل التواصل. يرجى تحديد التاريخ في التقويم الخاص بك.

أيام الألوان

بينما خططنا مرة أخرى لأيام الألوان على مدار العام، فإننا نخطط لبعض الأفكار الجديدة التي سيتم إرسالها كل شهر. يتم تشجيع الطلاب على ارتداء اللون المذكور ولكن يمكنهم أيضاً اختيار الزّي المدرسي. يرجى ملاحظة أن الملابس ذات اللون المذكور أو الزي المدرسي فقط هي الملابس المقبولة في هذه الأيام الخاصة. من المقرر أن يكون يوم الألوان الأول لدينا هو يوم الأثنين الموافق 18 سبتمبر وسيكون يوم اللون الأزرق.

أسبوع مكافحة التنمر

على الرغم من اننا لم نواجه حتى الآن مشكلات تتعلق بالتنمر في مدرستنا، فقد خصصنا أسبوع 24 سبتمبر لاستكشاف هذا الموضوع المهم ومناقشته. سوف يشارك الطلاب في مجموعة متنوعة من الأنشطة لتبادل الخبرات، للتوضيح لهم لما يشكله التنمر وتعلم الاستراتيجيات لمساعدتهم في حالة تعرضهم للتنمر سواء داخل المدرسة أو خارجها. سيتم إرسال المزيد من المعلومات حول أحداث هذا الأسبوع مع اقتراب تاريخ البدء به.

الأحداث القادمة



سبتمبر 03 - أول يوم دراسي

سبتمبر 18 - اليوم الأزرق

سبتمبر 19 - اللقاء التنويري

سبتمبر 22 - اليوم البنفسجي

سبتمبر 24 - 27 أسبوع مكافحة التنمر

الاحتفال بالموهبة

تأكد من مراجعة صفحة الأنستغرام الخاصة بنا للحصول على أحدث الصور ومقاطع الفيديو الخاصة بنا!

